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ÅBENT REFERAT 

Emne: Bestyrelsesmøde, Bjerringbro Byforum 

Mødeleder: Morten Thrane 

Referent: Lars Christiansen 

Dato: 15. juni 2023 

Varighed: 18.00-21.00 

Sted: BASE Business Bjerringbro 

Tilstedeværende: Morten Thrane, Lars Haahr, Dagny 
Vistisen, Michael Jensen, John Degn Christensen og 
Lars Christiansen 
 
Fraværende: Karoline Lynggard 

 

1. Orientering fra formanden og bychefen 
 
Resumé 
Kort orientering fra formanden og bychefen om de vigtigste punkter siden sidste møde 

• Borgmester Ulrik Wilbek har meldt positivt tilbage om et møde vedr. Byforums aktiviteter og 
økonomi. Mødet finder sted i begyndelsen af august, så snart vi har samkørt kalenderne.  

• Bjerringbro Kulturfestival er netop afsluttet og blev en utrolig stor succes. Jeg har fået en del 
personlige henvendelser fra folk, der synes det har været den bedste kulturfestival nogensinde. Jeg 
synes også selv, det har været en utrolig vellykket festival, der har samlet mange mennesker. Vi ved 
ikke, hvor mange, da vi ikke har mulighed for at tælle. Det gode vejr har helt sikkert gjort sit til at 
skabe en succes. Desværre ser det ikke ud til, at Lions Festival overlever på grund af svigtende 
billetsalg to år i træk. 

• Vi har indledt en lille afterburner-konkurrence på kulturfestivalen og bedt folk sende deres bedste 
billeder ind. I må gerne deltage og brede det ud i jeres netværk, vi har ikke så mange bud lige nu. Vi 
kommer også selv til at lægge billeder op som opfordring til folk.   

• Online tilmelding og betaling på hjemmesiden kommer først op at stå i august, da leverandør har 
oplevet udfordring hos en kunde. Systemet kan både modtage dankort og mobilepay samt betaling 
online fra virksomheder.  
Det betyder, at Borgerudvalget kan hverve nye medlemmer til Open By Night i begyndelsen af 
september ved brug af hjemmesiden. 

• Den første måned med Linda er jo gået, og det har været en virkelig travl måned. Vi har haft masser 
af arbejde med kulturfestivalen både før og under, ligesom vi har sat gang i en gavekortkampagne 
for Detail. Bykalenderen er helt opdateret og mange flere ting er godt på vej. Linda skal blandt 
andet arbejde med at få opdateret hjemmesiden så alle vores medlemmer kommer på og være 
med til at lave kommunikation på sociale medier samt booke aftaler for mig hos erhvervsdrivende 
som led i hverveindsatsen.  

• Mht. hvervning har jeg indgået en aftale med Bjerringbro Avis om at kunne købe en halv sides 
”advetorial” med omtale af nye erhvervsmedlemmer til 2000 kr. pr gang. Det har man gjort i Ikast, 
og jeg tænker det er en af årsagerne til deres store succes. Jeg har et møde med Karoline i næste 
uge, hvor vi skal drøfte hvervning af erhvervsmedlemmer.  

• Jeg meddelte på sidste bestyrelsesmøde, at Å Promenaden var godt på vej og så ud til at holde 
tidsplanen. Det må jeg desværre meddele ikke længere er tilfældet. Det er uenigheder omkring de 
pæle, som sauna og omklædning/toilet-bygning skal stå på, der trækker tiden ud. Jeg ville gerne 
sige, at vi er færdige til september, men jeg tør desværre ikke være optimistisk, da uenigheden 
handler om, hvem der skal garantere materialevalgets holdbarhed ift. De materialer, der var 
projekteret i første omgang.  
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• Jeg har holdt møde med Bjerringbro Skole, Bjerringbro Gymnasium og BASE Business Bjerringbro 
om Uddannelsescenter Bjerringbro. Det blev positivt modtaget, men af forskellige årsager var man 
ikke så vilde med alle dele af projektet. Noget af det der måske bliver til noget, er et samarbejde 
om brug af værkstedslokaler på BASE og så udbud af motorlære i folkeskolen. Men lad os se, hvor 
det fører hen.  

• Bøvl med Bjerringbro Avis – blot til jeres information har jeg bøvlet lidt med Bjerringbro Avis. To 
annoncer der var booket og indrykket blev ikke bragt i de uger, de var bestilt til. Det gik ud over en 
Detail-annonce og en Kulturfestival-annonce. Sidst nævnte kom i Viborg Stifts Folkeblad i stedet, 
men det har ikke den samme værdi i mine øjne.  

• LUKKET ORIENTERING 
• LUKKET ORIENTERING 
• LUKKET ORIENTERING 

 
Drøftelse og konklusion 
Bestyrelsen tog orienteringen til efterretning.  

2. Økonomi og medlemmer 
 
Resumé 
Et kig på Byforums økonomi og medlemsoversigt 
 
Drøftelse og konklusion 
Bychefen gennemgik resultatopgørelsen pr. 31. maj 2023. Bestyrelsen tog gennemgangen til efterretning. 
Resultatopgørelsen medsendes referatet.  

3. Projekt for detailhandlen 
 
Resumé 
Orientering om et nyt stort uddannelsesprojekt for Bjerringbros detailhandel i samarbejde med 
Viborgegnens Handelsråd.  
 
Drøftelse og konklusion: 
 Bychefen orienterede om projektets tre faser der igangsættes i begyndelsen af september. Bestyrelsen tog 
orienteringen til efterretning.  

4. ”Trafik”-tælling af mennesker i Bjerringbro 
  
Resumé 
Orientering om et fælles projekt med Vi Er Viborg og Viborgegnens Handelsråd om tælling af borgere i 
Bjerringbro og andre steder i Viborg Kommune. 
 
Drøftelse og konklusion: 
Bychefen orienterede om projektet med de foreløbige placeringer i Bjerringbro og andre steder i Viborg 
Kommune. Bestyrelsen tog orienteringen til efterretning. 
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5. Hvervning 
 
Resumé: 
Bjerringbro Byforum har brug for flere medlemmer. Hvad skal der til? Hvordan griber vi det an, og hvad skal 
de enkelte udvalgs roller være i processen. Bestyrelsen bedes drøfte, hvordan vi sælger Byforum bedst 
muligt, hvad skal vi slå på, og hvem skal vi gå efter først.  
 
Drøftelse og konklusion: 
Følgende forslag blev drøftet:  

- Brochure om Bjerringbro Byforum – der viser vores største succeser 
- Online SOME kampagne med de største succeser  
- QR kode – meld dig ind i Borger (i brochure) 
- Små film om de gode ting ved Bjerringbro 
- Bruge de film fra ”Midt i hele verden” som reklame for Bjerringbro 
- Bykort over Bjerringbro 
- Michael Høyer Lillelunds idé om ”Bjerringbros Big Five” 
- Spotvideoer om Helhedsplanens projekter. Alt det nye der sker i Bjerringbro 
- Kan vi få gode idéer fra borgerne til, hvad der er fedt ved Bjerringbro. (Også kritik – image) 

 
Bestyrelsen besluttede at igangsætte arbejdet med en brochure så hurtigt som muligt.  
 

6. EVT. 
- De tre lokale byrådspolitikere inviteres til mødet i august.  
- VIP-arrangementet ”Ild i Øjnene” for 8-klasserne gennemføres igen næste år. Røde Kors kommer til at stå 
for det.  
- Kano-race og førstehjælp gik rigtigt godt for 8. klasserne og det gentages næste år.  
- Måske skal foreningerne også deltage i kanorace næste år, så der kommer flere kanoer med.  
- Imageundersøgelse – vi undersøger om vi kan få et projekt lavet via eks. Købmandsskolen, Mercantec eller 
lignende. 
 

7. Godkendelse af referat 
 
Resumé 
Oplæsning og godkendelse af referat fra dette bestyrelsesmøde afholdt den 15. juni 2023. 
 
Drøftelse og konklusion 
Bestyrelsen godkendte referatet.  

  
Næste møde i bestyrelsen er fastsat til: Torsdag den 17. august kl. 18 på BASE Business Bjerringbro 
 


